



Referat af Skolebestyrelsesmøde Onsdag den 24/10 2018 kl. 18:00 – 20:30 Lokale A20

Mødedeltagere:

Ronnie Efland (RE)
Anna Jepsen (AJ)
Daniel Myjak (DM)
Mathias Mathiassen (MM)
Anja Dahl (AD)
Jilali Daf (JD)
Lars Bjørn (LAB)
Marlene Thiim (MT-suppl.)

Kalbiye Yüksel (KY)
Leif Herskind (LEH)
Merete Iversen (MEI)
Jens David – elev (JD)
Leif G. Bjarving (LB)
Tina M. Møller (TM)
Thomas Baldus (TH)
Lykke D. Sørensen (LS)

Fraværende: AD, DM og JD

Afbud: TM, MEI, KY og MT

Pkt.	Form	Tid	Indhold
80/2018	DB	15	Princip for transport til svømmehallen – revideres <i>Bilag vedlagt</i> <ul style="list-style-type: none">- JD efterspørger mere undervisning i svømning over en længere periode, fx tre år, – SB kan godt anbefale, at skolen tilbyder mere svømmeundervisning (det ville kræve omrokering af ressourcer) – ledelsen taler med svømme-lærerne om deres vurdering af ovenstående og vender tilbage til skolebestyrelsen ved næste møde- JD efterspørger en slags prøve efter endt undervisning med tilhørende diplom ved "bestået" – hvad ville det betyde for de elever, som ikke består? For nu indføres der ikke en prøve- Princippet fortsætter som nu – revideres igen år 20/21
81/2018	DB	15	Princip for fordeling af ressourcer til efter- og videreuddannelse <i>Bilag vedlagt</i> <ul style="list-style-type: none">- Princippet fortsætter som nu – revideres igen år 20/21
82/2018	DB	15	Trafikpolitik <i>Bilag følger</i> <ul style="list-style-type: none">- Punktet udsættes til næste gang
83/2018	DB	20	Temadag for bestyrelsen <i>Skal den nye skolebestyrelse have en temadag? I givet fald hvornår/hvordan?</i> <ul style="list-style-type: none">- Der er stemning for at arrangere noget – spørgsmålet er, om det skal være med eller uden overnatning, og hvad indholdet skal være- Enstemmigt vedtaget at det bliver inkl. overnatning- Anna laver en doodle – på næste møde aftales endelig dato inkl ned-sættelse af udvalg
84/2018	0	10	Princip for skolehjemsamarbejde – revideres <i>Status på møde i arbejdsgruppe og evt. med kontaktførelde</i> <ul style="list-style-type: none">- Der har været rod i kontaktførelde-gruppen på intra – det skulle gerne være ordnet nu- Anna, Ronnie, Marlene og Thomas får planlagt at invitere alle kontaktførelde til møde på skolen, hvor blandt andet princippet for skolehjem-samarbejdet skal gennemgås, og forældrene bedes diskutere udgangstil-ladelse (udskolingen)
87/2018	0	15	Økonomi - status <i>Bilag vedlagt</i>



			<ul style="list-style-type: none">- Af flere årsager har vi haft nogle udgifter, vi ikke kunne forudse (afslag på refusioner ved sygdom, opsigelser/fratrædelser m.m. blandt personalet)- Al personale har fået besked om, at der er "forbrugsstop" frem til det nytår for at begrænse evt. merforbrug/underskud
89/2018	O	15	<p>Meddelelser fra</p> <p>Formanden</p> <ul style="list-style-type: none">- Ikke noget nyt <p>Skole - og SFO ledelsen</p> <ul style="list-style-type: none">- Dialogmøde d. 30.10.18 – JD, RE og LB er tilmeldt- 2. årgangs forældre var i dag inviteret til at høre om "READ" i Multisalen kl 17 - i næste uge, mandag og tirsdag, er det 0. og 1. årgang- Vi har afholdt ansættelsessamtale i forrige uge, vi har ansat Ghada (uddannet lærer med linjefag i dansk, engelsk og tysk), som skal varetage Nevins og Tariks timer fra d. 01.11.18- Vi er i fuld gang med planlægningen af Gildby, som ligger i uge 5 med afslutning og Åbent Hus torsdag d. 31.01.19 kl. 16-19 <p>Elevrepræsentanter</p> <ul style="list-style-type: none">- Jens David ikke til stede <p>Medarbejderrepræsentanter</p> <ul style="list-style-type: none">- Stort tak for croissanter og kaffe på Lærernes Dag (samt alt det forældre havde sørget for i rigtig mange klasser) <p>Øvrige</p> <ul style="list-style-type: none">- KY ikke til stede
90/2018	DB	5	<p>Punkter til næste møde den 21/11</p> <ul style="list-style-type: none">- Visionsarbejdet – status- Antimobbestrategi – status- Temadag for bestyrelsen- Trafikpolitik- Princip for Elever der ikke trives i skolen og dermed ikke udnytter deres potentialer og kompetencer – Nyt princip skal udarbejdes
91/2018	ODB	5	Evt.
92/2018	O	5	Det lukkede punkt

O = Orientering D = Debat B = Beslutning H = Høring U = Udtalelse

Referent: LS

SB møder 2018/19: 21/11, 12/12, 16/1, 13/2, 20/3, 8/5 & 19/6